
NRK Nyheter om flom i Brasil.

På 2 dager har det kommet mye regn. Vassdragene har ikke rukket å ta unna 
med flom som resultat. Og det er varslet mer regn. 
Ikke et ord om status i arbeidet med å ta seg av mye vann på kort tid. 

Hvis vannet ikke kan tas vare på i demninger så må det ikke hindres å komme 
ned til havet. Så enkelt er det! Og spørsmålet, hva kan man gjøre med det og 
hva har man gjort, belyses ikke i det hele tatt.. Det er ikke første gang med mye 
regn på kort tid i Brasil.

Vi har hatt mange lignende situasjoner også her i landet, der veien ned til havet 
ikke er dimensjonert for store vann mengder. Konsekvensene har vært store og 
media oppslagene like så, men har man gjort det man kan for å unngå det? For å
minimere konsekvensene? Og har NRK o.a. media fokusert på det? 
Nei, kort etter tar andre ting over i mediabildet og problemstillingen går i 
glemmeboka. Det samme gjelder i det politiske bildet.

Det gjøres nok noe, men alt for lite. Neste gang det oppstår dukker det opp nye 
vassdrag som er underregulert! Og, igjen under-fokuseres det i NRK og andre 
media.
Det typiske er at det man gjør er minimalt og halvhjerta. Det er så mye man 
skal ha gjort! NRK og andre media slipper fokus til fordel for andre oppslag.

Ekstremvær kommer hvert eneste år i regioner på jorden, noen ganger blir de 
ekstra ekstreme! Når regionen ikke har midler til å kunne gjøre noe med det så 
blir konsekvensene store! Det er flere slike regioner i  verden! Hvorfor? Hvor er
medias fokus?

NRK og andre media svikter sin rolle som voktere av de politiske styrte 
funksjoner i samfunnet. 


